

Date: 30 June 2025

التاريخ: ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م

Subject: Resolutions of the Extra Ordinary General Meeting

الموضوع: قرارات اجتماع الجمعية العامة غير العادية

Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") held its Extra Ordinary General Meeting via the electronic platform on Monday 30th June 2025 and the following resolutions were passed accordingly:

تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية الشركة العثمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") وذلك عبر المنصة الإلكترونية يوم الاثنين الموافق ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م واتخذت الجمعية القرارات التالية:

- (1) Approval of the amendment of the Conversion Ratio of the Mandatory Convertible Bonds issued on 27 May 2024 with the value of OMR 13,367,308.500 (the Bonds) so that each Bond will be mandatorily converted to 0.35 equity shares at the fixed price of 286 baiza per share.
- (۱) الموافقة على اعتماد تعديل نسبة تحويل السندات القابلة للتحويل الإلزامي المصدرة بتاريخ ۲۷ مايو ۲۰۲۶م بقيمة السندات) بحيث يتم تحويل كل سند الزاميا إلى ۰٫۳۰ سهمًا، مقابل ۲۸٦ بيسة كسعر ثابت للسهم الواحد.
- (2) Approval of certain amendments to the Conditions of the issuance and rights inherent in the Bonds within the Declaration of Agency, as are necessary or desirable to implement and give effect to item 1 and to ensure compliance with the relevant laws.
- (٢) الموافقة على اعتماد تعديلات مُعينة على شروط الإصدار في سند الوكالة والحقوق المرتبطة بالسندات، وذلك على النحو اللازم أو المطلوب لإنفاذ البند ١ وضمان الامتثال إلى القوانين المعمول بها.

Page 1 of 2



ominvest

- (3) Approval of the sale of the balance the of aggregate fractional entitlement of the shares collated by the Issuer on the open market and the subsequent deposit of the sale proceeds into the accounts of shareholders in the investor protection account in the unclaimed fund of the Financial Services Authority, upon mandatory conversion.
- (٣) الموافقة على بيع الرصيد المتبقي من مجمل الكسور المستحقة من الأسهم من قبل المصدر في السوق، وإيداع عاندات البيع لاحقا في حسابات المساهمين في صندوق أمانات المستثمرين لدى هينة الخدمات المالية، وذلك عند التحويل الإلزامي.

FOR/ Oman International Development and Investment Company SAOG

عن / الشركة العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع

